

Curriculum Vitae

Maaz abdalhamed ahmed mohammed kir



Personal Information:

المعلومات الشخصية :

Name	Maaz abdalhamed ahmed mohammed kir	معاذ عبدالحميد احمد محمد خير	الاسم
Nationality	Sudanese	سوداني	الجنسية
Gender	male	ذكر	الجنس
Marital Status	Single	اعزب	الحالة الاجتماعية
Address	Omdurman, Abbasia	امدرمان – العباسيه	العنوان
TEL	+249918506897	+249918506897	الهاتف
Email	maaz.it@hotmail.com maazit123@gmail.com		

Career Objective:

الهدف الوظيفي :

Looking for a job help me to gain practical and scientific experience, in the field of computer science and information technology, and to help me achieve my goals in life. My ambition is too large and I would like to learn all that is new. I believe in saying that each of us has a message must be performed, and you have to add something to the world that can be remembered by generations.

ابحث عن وظيفة تساعدني على اكتساب الخبرة العملية والعلميه في مجال علوم الكمبيوتر وتكنولوجيا المعلومات لمساعدتي في تحقيق أهدافي في الحياة طموحي كبير جدا وأود أن اتعلم كل ما هو جديد أعتقد في القول بأن كل واحد منا يجب عليه تنفيذ رسالة وعليه أن يضيف شيئاً إلى العالم شيئاً يتذكره الاجيال .

Education:

المراحل التعليمية:

- Primary Education at osman bin afan: 1997 – 2005
 - Secondary Education at wady sydna Secondary School: 2006 – 2008.
 - University Education: Sharq El Nile college, Faculty of information Technology: 2009-2013.
 - Bachelor of Information Technology (Honors) 2013.
 - Graduated with a cumulative GPA of 3.04.
 - Got a grade of A (Excellent) in the Graduation Project (Creating Web Application and for Ministry of Tourism and Antiquities and Wildlife).
- المرحلة الابتدائية : مدرسة عثمان بن عفان 2005-1997
 - المرحلة الثانوية : مدرسة وادي سيدنا الثانوية 2008-2006
 - المرحلة الجامعية :كلية شرق النيل الجامعية (كلية تقنية المعلومات):2009-2013
 - بكالوريوس تقنية المعلومات (مرتبة الشرف)
 - معدل التخرج (3.04)
 - التقدير امتياز في مشروع التخرج (إنشاء تطبيق ويب يحتوي على جميع المعلومات من إدارات وزارة السياحة والآثار والحياة البرية).

Previous Employment Experience:

الخبرات الوظيفية السابقة :

- Communications and networks engineer in project management and planning in the company AC Power Energy from July 2013 to October 2013
 - IT Employee at the National Investment from November 2013 up to December 2014.
 - In network Department at AZ Technology from March up to April 2015.
 - In Information technology Department at Investment Encouragement Commission from January up to December 2015.
 - In Information technology Department at Shirouq Paints from September up to now.
- مهندس اتصالات وشبكات في ادارة المشاريع والتخطيط في شركة اي سي بور انرجي من يوليو 2013 الي اكتوبر 2013
 - موظف المعلومات في الجهاز القومي للاستثمار من نوفمبر 2013 حتى ديسمبر 2014.
 - في قسم الشبكة في شركة AZ تكنولوجي من مارس حتى أبريل 2015
 - في قسم تقنية المعلومات في مفوضية تشجيع الاستثمار من يناير حتى ديسمبر 2015
 - في قسم تقنية المعلومات في بوهيات الشروق من سبتمبر 2015 حتى الآن.

Courses and training:

الكورسات والدورات التدريبية:

- Course basic internetworking in IT Academy.
 - Course in forming the mental image of the media.
 - Course on Cisco certified network associate (CCNA) in network plus training center.
- دورة اساسيات الشبكات في مركز IT Academy
 - دورة في تشكيل الصورة الذهنية لوسائل الإعلام
 - دورة تدريبية حول شبكة معتمدة من سيسكو (CCNA) في مركز network plus

Capabilities and Skills:

القدرات والمهارات:

<u>Computer Skills :</u>	<u>Other:</u>	أخرى :	مهارات الكمبيوتر:
Programming Languages: C++.	Languages: Arabic (Native language), English: Good.	اللغة العربية (اللغة الأم جيد في اللغة الانجليزية)	لغة البرمجة C++
Internet Techniques: Basics of HTML and CSS.	Experienced on helpdesk, support and maintenance.		تقنيات الانترنت : اساسيات HTML و CSS
Software : Photoshop, Dreamweaver, Team Viewer, Alpha System(ERP), exchange server	The ability to work effectively with a team.	القدرة على العمل بشكل فعال مع الفريق	البرامج: فوتوشوب، دريم ويفر، تيم فيور، نظام الفا exchange server
Database: Oracle, Visual basic, sql server2008,2012			قاعدة البيانات: أوراكل، فيجوال بيسك، sql server2008,2012
Platforms : Windows server2003,2008/ Windows XP / Windows 7, Windows 8, Windows 10, Basics in Linux.	Communicate with people of different levels.	التواصل مع الناس من مختلف المستويات	انظمة التشغيل : وندوز سيرفر2008،2003/وندوز XP ، وندوز 7 ، وندوز 8 ، وندوز10، اساسيات لينكس
Word Processing: MS Office 2003, MS Office 2007, MS Office 2010, outlook	Deal with problems calmly and with tact.	التعامل مع المشاكل بهدوء وبراعة	مايكروسفت وورد: اوفس(2003-2007-2010) اوت لوك
Networking: connecting & maintenance of networks.	High Appetite to learn new things quickly and easily.	ارتفاع الشغف في تعلم الجديد بسرعة وبسهولة	الشبكات: توصيل الشبكات وصيانتها .
Maintenance: Setup windows, Install software on PCs and other maintenance issues.	Respect the time and delivery tasks in the time required.	احترام الوقت وتسليم المهام في الوقت المحدد	الصيانة: برنامج إعداد Windows، تثبيت البرنامج على أجهزة الكمبيوتر الشخصية وقضايا الصيانة الأخرى.
I have the ability to deal with the Alpha program and all systems inside (accounting, sales, warehouse, customers, procurement, Production, human resources)Good way to deal with Outlook and maintenance of all computers Hard and Soft Cameras, as well as surveillance and control system of the vehicles and collaring system and installation of networks			لدي القدرة علي التعامل مع برنامج الفا وجميع الانظمة التي بداخله (المحاسبية، المبيعات، المستودعات، العملاء، المشتريات، الانتاج، الموارد البشرية) التعامل بطريقه جيده مع الوت لوك وصيانة جميع اجهزة الكمبيوتر هارد وسوفت وايضا كميرات المراقبه ونظام مراقبة العربات ونظام التلوين وتركيب الشبكات

Hobbies:

الهوايات:

Play football

كرة القدم

Reading Books

قراءة الكتب

swimming

السباحه

Contacts :

جهات الاتصال:

Name	Work place	Tel.number
Abobaker mohammed ahmed	Investment Encouragement Commission	0912139817